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ZÁPISNICA 
z 23. riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Dolná Krupá, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 26. septembra 2022 v zasadačke OcÚ Dolná Krupá 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice  
3. Schválenie návrhu programu zasadnutia (prípadnej zmeny návrhu programu) 
4. Správa hlavného kontrolóra č. 2/2022 z kontroly ZŠ s MŠ Dolná Krupá 
5. Zmena rozpočtu – rozpočtové opatrenia č. 4/2022 
6. Návrh VZN o umiestňovaní informačných, reklamných a propagačných zariadení na území obec 

Dolná Krupá 
7. Schválenie PHR a SR 
8. Majetkové záležitosti - žiadosti  
9. Rôzne 
10. Záver a diskusia 

 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
 
b o d  1: 
Rokovanie OZ otvoril starosta obce Mgr. Marek Dekan - privítal poslancov a ďalších prítomných.   
 
b o d  2: 
Starosta obce za zapisovateľa určil Mgr. Stanislava Petráša a za overovateľov určil Mgr. Juraja Drozdu a Ing. 
Teofila Mihaloviča 
 
b o d  3: 
Starosta obce prečítal program zasadnutia OZ a navrhol vypustiť bod 7. Schválenie PHR a SR.  

Uznesenie č. 309 
OZ Dolná Krupá schvaľuje upravený program riadneho rokovania OZ.     /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

 

b o d  4: 
Uznesenie č. 310 
OZ Dolná Krupá berie na vedomie správu č. 02/2022 hlavného kontrolóra z kontroly ZŠsMŠ 

             /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

b o d  5: 
Uznesenie č. 311 
OZ Dolná Krupá schvaľuje zmenu rozpočtu č. 4/2022. 

             /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

b o d  6: 
OZ sformulovalo na základe odporúčania poslancov (Petráš, Horváth) návrh na doplnenie VZN č. 1/2020 o 
miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Dolná Krupá o poplatky za reklamné plochy, ktoré bude následne upravené a predložené na 
schválenie na OZ a nie cestou osobitného VZN. 
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b o d  7: 
 
Majetkové záležitosti: 

a. Prenájom zubnej ambulancie DENTALPRO 
 

Uznesenie č. 312 
OZ Dolná Krupá schvaľuje zámer na prenájom časti nebytových priestorov prízemia obecného úradu 
súp. č. 139/1 na Nám. L. van Beethovena o ploche 63 m2 podľa priloženého pôdorysu, nachádzajúci 
sa v k. ú. Dolná Krupá, na dobu 3 roky za nájom minimálne vo výške 40,00 EUR/m2 za kalendárny 
rok vrátane nákladov na energie (služby spojené s nájmom). Účelom prenájmu a dôvodom hodným 
osobitného zreteľa je zriadenie novej ambulancie zubného lekára  z dôvodu ukončenia poskytovania 
zdravotnej starostlivosti terajším prevádzkovateľom EMADENT s.r.o. a tým poskytnutie tejto 
dôležitej služby pre občanov obce Dolná Krupá, ako verejného záujmu obce. Prenájom v nadväznosti 
na ust. §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení nesk. predpisov pri 
prevodoch majetku obcí z dôvodu osobitného zreteľa sa navrhuje pre: DENTALPARK PRO s.r.o. 
 

  /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

b. Žiadosť p. Kozánkovej I.  
 
OZ navrhlo postup ako získať majetkový vzťah k žiadanému pozemku a to formou vypracovania 
GP žiadateľom a následné podané žiadosti o zriadenie vecného bremena na prístup k pozemku.  
 

c. Žiadosť o prenájom priestorov.  
 
J. Drozda: Pôvodný zámer s budovou starej pošty bol denný stacionár pre seniorov alebo kultúrne 
priestory, napr. múzeum alebo informačné centrum. Obec od toho upustila, čo nepovažujem za 
správny krok. Nie som si istý, či prevádzka mäsiarstva a odchod  so sušeným ovocím zvládnu 
konkurovať už fungujúcim prevádzkam v obci.   
 
Uznesenie č. 313 
 
OZ Dolná Krupá neschvaľuje prenájom časti priestorov stará pošty 1. pre DM – mäso a 
mäsovýroba, s.r.o., Trstín. 
 
                                                                                                  /za 4 - proti 1 /Drozda/ - zdržal sa 0/ 

b o d  8: 
Rôzne: 
1. Starosta obce informoval o zvýšení nákladov na komunálne odpady a to hlavne z dôvodu novej 

legislatívy - zaradenie pred úpravy komunálneho odpadu a následného dotriedenia pred uložením 
na skládku s platnosťou od 01.01.2023. Poukázal na zvýšenie nákladov na likvidáciu odpadov zo 
zberného dvora a tým pádom aj na nevyhnutnosť zvýšenia poplatku za komunálne odpady.  
 

2. Starosta obce informoval o zvýšení nákladov na chod školského klubu. Obci bola doručená aj 
žiadosť o zvýšenie poplatku zo ZŠ s MŠ a ako dôvod je navýšenie jednej triedy školského klubu 
a tým aj prijatie zamestnanca.  
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Uznesenie č. 314 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zvýšenie poplatku za školský klub na 24 EUR/ mesiac s platnosťou od 
01.10.2022. 

            /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

 

3. Starosta obce informoval o zvýšení nákladov na energie a navrhol opatrenia ktoré by pomohli 
zmierniť dopad na financie obce. Navrhnuté opatrenia : výmena pouličného osvetlenia za šetriace 
svietidlá v rámci možností rozpočtu obce, obmedzenie svietenia v menej exponovaných častiach 
noci, získanie ponúk na zriadenie fotovoltaiky na obecných budovách a následné zapracovanie do 
rozpočtu obce, nariadenie šetrenia energiami v obecných budovách a v organizáciách obce. 
 

Uznesenie č. 315 

OZ Dolná Krupá schvaľuje návrh šetriacich opatrení s platnosťou od 01.10.2022.   
                                              /za 5 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

 

4. J. Drozda: poďakoval obci za spoluprácu pri organizácii záhradkárskej výstavy, ktorá sa uskutočnila 
25. septembra v kultúrnom stredisku. 
Mihalovič: pri moste od Palkoviča je zarastený tok potoka, osloviť Povodie Váhu 
Horváth: 8. októbra t.r. bude v našej obci prehliadky speváckych súborov, požiadal obec, aby uhradila 
náklady na zhotovenie bannera k tomuto podujatiu. 
Na ihrisku bola pokazená kosačka, na ceste do Trnavy je suchých asi 15 stromov, osloviť Správu ciest  
TTSK, aby ich vypílila.  
Starosta: kosačka je opravená, správa ciest je o probléme informovaná.  
 
T. Bohunický: projekt športovej haly 
Starosta: Z dôvodu pripomienok sa  ešte len finišuje územné konanie  a bude nasledovať stavebné  
konanie.  Doposiaľ nebolo vyhodnotené prvé kolo výzvy, takže uvidíme ako sa to bude vyvíjať.  
 

 b o d  9: 
Diskusia a záver 
p. Baránek : DHZ Dolná Krupá žiada OZ o dotáciu na rok 2023 na chod združenia a na kúpu 
hasičského auta pre potreby DHZ pri ochrane majetku a životov občanov. Žiadosť je na 38 500 euro 
a momentálne už hľadáme vhodné motorové vozidlo. Do úvahy prichádzajú 20-25 ročné automobily. 
Výber obmedzuje aj výška brány požiarnej zbrojnice 2,9 m.  Čakáme aj na prípadnú výzvu od štátu, 
sledujú sa eurofondy, zatiaľ výzvy nie sú. Túto žiadosť sme aj zaslali na OÚ a teda touto cestou Vás 
žiadame aby ste podporili našu žiadosť. Ďalej sa chcem spýtať na sľúbený nadzemný hydrant?  
Starosta: V prvom rade by som chcel pochváliť a poďakovať sa za prácu DHZ v tomto roku, keďže 
mali viacero náročných výjazdov v letných mesiacoch. Ohľadom auta je situácia zložitejšia, nakoľko 
sa nachádzame v období, keď kríza strieda krízu a tá ktorá sa na nás valí, nám odkrojí značnú časť 
obecných príjmov a z toho dôvodu by som túto žiadosť presunul na finančnú komisiu pri tvorbe 
rozpočtu a v prípade priaznivého vývoju (ceny energií, krátenie podielových daní) sa nebránime 
zaradeniu položky na nákup auta do rozpočtu. Budú musieť byť prijaté opatrenia na úsporu energií: 
vypínanie verejného osvetlenia, inštalovanie  fotovoltaiky na budovách v majetku obce. Súhlasili by 
sme, ale všetko bude treba zakomponovať do obecného rozpočtu. K žiadosti DHZ sa obec preto vyjadrí 
až po návrhu rozpočtu. Ak sa zlé prognózy naplnia, tak budeme musieť financovať iba základný chod 
obce a na auto nám pravdepodobne nezostanú finančné prostriedky. Jednou z možností je aj 
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spolufinancovanie s PD Krupá, ale to je samozrejme na diskusiu s vedením podniku. Hydrant by do 
konca roku mal byť osadený, aj keď som na to trošku pozabudol. Na zbernom dvore sa to nedoriešilo. 
Vodári musia vymeniť vodomer. Celá predpríprava  je na tomto mieste hotová, následne stačiť osadiť 
pred múr zberného dvora nadzemnú zostavu. 
M. Horváth: či sa nadzemný hydrant osadí ešte tento rok? 
Starosta prisľúbil, že do konca roka sa hydrant urobí. 
Mihalovič podotkol, že na hasičov sa nezabúdalo ani v minulosti. 
p. Hlavatovič s manželkou: Na poslednom zastupiteľstve sme tu boli so žiadosťou o osadenie 
dopravnej značky na parkovisko pred našim domom na Hlavnej ulici na obecnom pozemku a bolo nám 
povedané aby sme získali písomné  povolenie od dopravného inšpektorátu. Pracovník z dopravného 
inšpektorátu (p. Franek) nás informoval, že nemajú problém so súhlasom. Tak chceme vedieť váš 
postoj.  
Starosta: Obec má za to, že ak by sme povolili osadenie jednej značky, tak by sme vytvorili precedens 
a museli by sme vyhovieť všetkým žiadostiam, keďže každý kto si vytvára parkovacie miesto, tak by 
ho chcel mať označené. A samozrejme by to malo negatívny vplyv na estetiku centra obce, čo už aj 
teraz pri vytváraní parkovacích miest nie je ideálne. Takže obec sa snaží vychádzať občanom v ústrety, 
aby mali kde parkovať, samozrejme aj tieto plochy musia mať nejaké hranice, aby sme zachovali ako 
tak zeleň a obraz centra obce. Aj Vám obec vyšla v ústrety a povolila Vám zriadenie plochy na 
parkovanie a aj tak ste nespokojní a osočujete nás za zaujatosť. Koniec koncov ste si mohli zriadiť 
parkovanie vo dvore vašej nehnuteľnosti a obecnom pozemku mohla zostať zeleň. Dopravný 
inšpektorát posudzuje formálnu stránku žiadosti, ktorá bola splnená. Len základná vec spočíva v tom, 
že by to bol precedens a nakopili by sa nám žiadosti o označenie parkovacích plôch. My sme Vám 
v maximálnej miere vyhoveli, pred domom na obecnom pozemku ste si vytvorili dve parkovacie 
miesta. Nevidím žiadny dôvod, aby ste parkovaniu cudzích vozidiel  pri exponovaných víkendoch 
počas akcií / Lestival, Hody a pod./nezabránili iným spôsobom, napr. výstražným kužeľom. Počas 
roka sa jedná o jednu , dve akcie kedy je problém s parkovaním.         
p. Hlavatovič: trváme na osadení dopravnej značky, pán starosta a poslanci ste zaujatí voči nám, 
budeme to riešiť inak. 
Starosta: ak by som bol zaujatý, tak by sme Vám nepovolili vytvoriť plochu na parkovanie vôbec, 
takže je to len Váš subjektívny názor, s ktorým sa nestotožňujem.  
p. Myjavcová : poprosila by som návrh a podklady k rozpočtu, ak by to bolo možné.  
Starosta: podklady, ktoré budeme môcť poskytnúť, poskytneme.  
p. Myjavcová : Chcem podotknúť, že páni Magula M., Bohunický T. a Dekan M. prišli o 20:40, až 
v bode rôzne.  
p. Magula: Má OZ vedomosť, že faktúra za výmenu odkvapového systému na budove stará pošta bola 
uhradená a doposiaľ práce neboli vykonané? 
Starosta: OZ má vedomosť o tom, že obec zaplatila materiál aj práce na výmenu odkvapového systému 
vopred. Materiál je už naskladnený od augusta a tento týždeň bude práca zrealizovaná. Keďže garancia 
ceny je v dnešnej dobe pri takomto druhu prác neistá, obec sledovala jediný cieľ, a to je vynaloženie 
čo najnižšej sumy z rozpočtu obce, pri dodržaní požadovanej kvality diela. Táto vopred uhradená 
suma, bude vysporiadaná do konca tohto roka v súlade s pravidlami hospodárenia s verejnými zdrojmi 
s tým, že sa dielo dodá podľa objednávky.  
 
 
 
Starosta zrekapituloval uznesenia schválené na tomto rokovaní OZ. Starosta obce poďakoval za účasť, 
ukončil rokovanie. 
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overovatelia:  Mgr. Juraj Drozda       ................................. 

Ing. Teofil Mihalovič                             ................................. 

 

Dolná Krupá  26. septembra 2022 

 

spracoval a zapísal: Mgr. Stanislav Petráš                            ................................. 

starosta obce:  Mgr. Marek Dekan      ................................. 


